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RG.0012.30.2013 
 

Protokół Nr 30/13 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 
odbytego w dniu 25 listopada 2013 roku 

 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1205 a zakończyła o 1350. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, 
który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 
posiedzeniu. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 4 
Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek obrad, 
do którego nie zgłoszono uwag. 
Porządek obrad  przyjęto do realizacji. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił 
Inspektor ds. rolnictwa Jacek Dudek.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 
Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2014 rok przedstawił Inspektor 
ds. przedsiębiorczości Grzegorz Ścipień.  
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Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 
przyjmowanej jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy 
Radomyśl nad Sanem w roku 2014 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu 
Podatków i Opłat Danuta Chamera. 
P. Chamera poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował stawkę średniej ceny 
skupu żyta w wysokości 40,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 100,00 zł (40,00 zł 
x 2,5 q = 100,00 zł). 
Radny Bolesław Puka zaproponował, aby przyjąć stawkę średniej ceny skupu żyta w 
wysokości 39,00 zł, dającą kwotę podatku rolnego  97,50 zł  (tj. 39,00 zł x 2,5 q żyta 
= 97,50 zł). 
Radny Stanisław Kosiński wystąpił o utrzymanie dotychczasowej stawki tj. 38,00 zł, 
dającą kwotę podatku rolnego  95,00 zł  (tj. 38,00 zł x 2,5 q żyta = 95,00 zł). 
Przedstawione propozycje Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie. 
W głosowaniu za stawką 40,00 zł   głosował 1 radny. 
Za stawką 39,00 zł głosowało 2 radnych. 
Za stawką 38,00 zł głosował 1 radny. 
Przyjęto stawkę 39,00 zł. 
Przedstawiony projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany. 
 
Ad.IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na rok 2014 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Podatków i 
Opłat Danuta Chamera. 
W zestawieniu propozycji stawek podatkowych od nieruchomości na 2014 r. 
zaproponowanych przez Wójta Gminy Komisja wypracowała następujące stawki: 
- pkt. 1 – Od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 
bez względu na sposób zakwalifikowania ewidencji gruntów i budynków od 1 m 
kw. powierzchni: 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,74 zł. 
Radny Stanisław Kosiński wystąpił o utrzymanie stawek podatku od nieruchomości 
na poziomie z 2013 roku. Zaproponował stawkę 0,72 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 0,74 zł  głosowało 3 radnych. 
Za stawką 0,72 zł głosował 1 radny. 
Przyjęto stawkę 0,74 zł. 
 
- pkt. 2 – Pod jeziorami zajętych na zbiorniki wodne, retencyjne lub elektrowni 
wodnych od 1 ha powierzchni. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,56 zł. 



 3

Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Komisja przychyliła się do propozycji Wójta przyjmując zaproponowaną stawkę 4,56 
zł w głosowaniu - 4 głosy „za”. 
 
- pkt. 3 – Pozostałych gruntów, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 
statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 
publicznego. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,13 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 0,13 zł głosowało 4 radnych – jednogłośnie. 
Przyjęto stawkę 0,13 zł. 
 
-  pkt.4 - Od budynków mieszkalnych lub ich części od 1 m kw. powierzchni 
użytkowej. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,38 zł. 
Radny Stanisław Kosiński  zaproponował stawkę 0,35 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 0,38 zł głosowało 3  radnych. 
Za stawką 0,35 zł głosował 1 radny. 
Przyjęto stawkę 0,38 zł. 
 
- pkt.5 -  Od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 
prowadzenie działalności gospod. od 1 m kw. pow. użytkowej. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 12,65 zł. 
Radny Stanisław Kosiński  zaproponował stawkę 12,60 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 12,65 zł   głosowało 3  radnych. 
Za stawką 12,60 zł głosował 1 radny. 
Przyjęto stawkę 12,65 zł. 
 
- pkt.6 – Od budynków zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w 
zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym od 1 m kw. powierzchni 
użytkowej. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 10,75 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 10,75 zł głosowało 4 radnych – jednogłośnie. 
Przyjęto stawkę 10,75 zł. 
 
- pkt. 7 – Od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń 
zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez 
podmioty udzielające tych świadczeń od 1 m kw. powierzchni użytkowej.  
Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,68 zł. 
Radny Stanisław Kosiński  zaproponował stawkę 4,65 zł. 
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Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 4,68 zł   głosowało 3  radnych. 
Za stawką 4,65 zł głosował 1 radny. 
Przyjęto stawkę 4,68 zł. 
 
- pkt. 8 - Od pozostałych budynków (kuchnie letnie, szopy, budynki gosp., 
garaże) od 1 m kw.  w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej dział. 
pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 3,25 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 3,25 zł   głosowało 4  radnych. 
Przyjęto stawkę 3,25 zł. 
 
- pkt. 9 – Od budowli.  
Wójt Gminy zaproponował stawkę 2% ich wartości. 
Komisja przyjęła zaproponowaną stawkę. 
Przedłożony projekt uchwały wraz z przyjętymi stawkami został w całości 
pozytywnie zaopiniowany. 
 
Ad. IV/5.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 
rok 2014 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta 
Chamera. 
Komisja nie wyraziła stanowiska w kwestii przedstawionego projektu uchwały 
odkładając swoją decyzję do dnia sesji ze względu na potrzebę określenia skutków 
finansowych dla budżetu w przypadku zastosowania zwolnień bądź naliczania 
podatku.  
 
 Ad.IV/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na rok 2014 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu 
Podatków i Opłat Danuta Chamera. 
Radny Stanisław Kosiński wystąpił z wnioskiem o utrzymanie wszystkich stawek 
podatku od środków transportowych na rok 2014  na dotychczasowym poziomie z 
bieżącego roku. 
W głosowaniu za wnioskiem radnego Kosińskiego głosował 1 radny. 
Za przyjęciem propozycji stawek we wszystkich pozycjach zaproponowanych  przez 
Wójta Gminy głosowało 3 radnych. 
Przyjęto propozycje Wójta Gminy. 
 
1) Stawki podatku od środków transportowych na 2014 rok zaopiniowane 
pozytywnie  przez Komisję stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
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2) Załącznik nr 1 - Stawki podatku dla samochodu ciężarowego o dopuszczalnej 
masie całkowitej  równej lub wyższej niż 12 ton zaopiniowane pozytywnie  przez 
Komisję stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
3) Załącznik nr 2 - Stawki podatku dla ciągnika siodłowego lub balastowego, 
przystosowanego do używania łącznie z naczepą lub przyczepą o dopuszczalnej 
masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 12 ton zaopiniowane 
pozytywnie  przez Komisję stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
4) Załącznik nr 3 - Stawki podatku dla przyczepy lub naczepy, które łącznie z 
pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą równą lub wyższą niż 
12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną przez 
podatnika podatku rolnego zaopiniowane pozytywnie  przez Komisję stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Przedstawiony projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Ad. IV/7.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości tej opłaty 
oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności przedstawiła Kierownik Referatu 
Podatków i Opłat Danuta Chamera. 
 
P. Danuta Chamera poinformowała, że zmiana uchwały polega na: 
1)  modyfikacji § 2 uchwały o treści: „Ustala się miesięczną stawkę opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi od jednego gospodarstwa domowego, w 
przypadku zbierania odpadów w sposób nieselektywny w następujących 
wysokościach:”  
poprzez dopisanie nowego pkt 1 w brzmieniu: „dla gospodarstwa domowego 
zamieszkałego przez 1 osobę - ”. 
Wójt Gminy zaproponował w tym przypadku stawkę 25 zł. 
Pozostałe zapisy  § 2  pozostają bez zmian.  
 
1)  modyfikacji § 3 o treści: „Ustala się miesięczną stawkę opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi od jednego gospodarstwa domowego, w przypadku 
zbierania odpadów w sposób selektywny w następujących wysokościach:”  
poprzez dopisanie nowego pkt 1 w brzmieniu: „dla gospodarstwa domowego 
zamieszkałego przez 1 osobę - ”. 
Wójt Gminy zaproponował w tym przypadku stawkę 10 zł. 
Pozostałe zapisy  § 3  pozostają bez zmian.  
 
Komisja przychyliła się do propozycji Wójta Gminy opiniując pozytywnie stawki 25 
zł i 10 zł w głosowaniu – 4 głosy „za” – jednogłośnie. 
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Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że w ślad za obniżeniem stawki dla 
gospodarstwa jednoosobowego należałoby zmniejszyć  stawki dla pozostałych 
gospodarstw – 2 osobowych oraz zamieszkałych przez 3 i więcej osób. 
Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera wyjaśniła, że obniżenie 
stawek dla pozostałych gospodarstw sprawi, że wpływy od mieszkańców za odbiór 
śmieci  nie pokryją kosztów związanych z zagospodarowaniem odpadów przez firmę. 
W tym przypadku gmina zmuszona byłaby dopłacać. Przyjętą zasadą jest, że wpływy 
od mieszkańców powinny pokrywać koszty. Wysokość obecnych stawek jest 
odpowiednia i pozwala na pokrycie wydatków. W miarę rozwoju sytuacji i upływu 
czasu będzie można się zastanowić nad zmianą wysokości stawek dla pozostałych 
gospodarstw.  
 
Ad. IV/8.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta 
Chamera. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 4 
głosy „za”. 
 
P. Danuta Chamera poinformowała, że wpłynęło do Urzędu Gminy pismo z 
Wojewódzkiej Komendy Policji w Rzeszowie, która wystąpiła z wnioskiem o 
zwolnienie z podatku od nieruchomości na 2014 r.  
Po przeanalizowaniu powyższej sprawy Komisja wyraziła negatywną opinię w 
kwestii zgłoszonego przez Wojewódzką Komendę Policji wniosku.  
 
Ad. IV/9.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2013r. 
przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 
głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. V.  
Radny Stanisław Kosiński zwrócił się o rozważnie możliwości założenia kolektorów 
słonecznych na skrzyżowaniach dróg celem wygospodarowania oszczędności. 
Ponadto wystąpił o wymianę starych, skorodowanych lamp oświetleniowych ze 
względu na ich duży pobór energii. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przypomniał, że na posiedzeniu 
objazdowym Komisji w dniu 07.11.12r. Komisja dokonała ustalenia lamp 
oświetleniowych do wyłączenia na terenie gminy. 
Należałoby ponownie rozpatrzyć tę propozycję.  
Radny Bogdan Oszust zwrócił uwagę na potrzebę modernizacji sieci oświetleniowej 
w Pniowie. W tej miejscowości modernizacji wymaga pozostały krótki odcinek linii 
wybudowany jeszcze w latach 60 - tych.  
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Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że modernizacja tego odcinka będzie 
zaprojektowana przez zakład energetyczny. Nadmienił jednak, że zlecenie przez 
zakład opracowywania projektów w tym zakresie przebiega dość wolno i wydłuża się 
w czasie. 
Radny Stanisław Kosiński zwrócił się o przeprowadzenie modernizacji linii 
oświetleniowej w Chwałowicach. 
Wójt wyjaśnił, że zakład ma wiedzę jakie są potrzeby w gminie w tym zakresie. 
Gmina wystąpiła do tej jednostki o modernizację linii oświetleniowych i sukcesywnie 
zakład dokonuje wymiany oświetlenia na terenie całej gminy. 
Radny Bolesław Puka zapytał jak wygląda sytuacja z budową planowanej ścieżki 
rowerowej w Żabnie. 
Wójt Gminy poinformował, że ścieżki rowerowe mają być budowane w ramach 
programu Polski Wschodniej, do którego należy również nasza gmina. Realizacja 
tego zadania przebiega dość powolnie, ale do 2015 roku ścieżki mają powstać.   
Radny Bogdan Oszust zwrócił uwagę na problem zakrzaczeń przy drodze 
powiatowej przy wjeździe do m. Pniów. Nadmienił o potrzebie usunięcia  zakrzaczeń 
ze względu na usadowienie się w nich bobrów, które  czynią spore szkody.  
Wójt Gminy powiedział, że w tej sprawie Urząd Gminy wystąpi do Zarządu Dróg 
Powiatowych. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                             Tomasz Budziło  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 
 


